
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Αθήνα, 26 Μαΐου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους Υπουργούς Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων και Εσωτερικών 

Θέμα: Ανάγκη λήψης μέτρων προστασίας από ασθένειες ζώων σε Λέσβο και Λήμνο - 

ελλείψεις κτηνιάτρων και κίνδυνοι για τη δημόσια υγεία και την κτηνοτροφική παραγωγή 

 

Αξιότιμοι κύριοι Υπουργοί, 

 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα του τύπου, αυτή τη στιγμή υπάρχουν μόλις 6 κτηνίατροι 

για να καλύψουν τη Λέσβο και τη Λήμνο στις οποίες βρίσκονται  400.000 αιγοπρόβατα. 

Οι κτηνίατροι είναι, μεταξύ άλλων, επιφορτισμένοι με την εφαρμογή μέτρων για την 

καταπολέμηση ασθενειών στα ζώα, τον έλεγχο σφαγίων, τους αστικτηνιατρικούς 

ελέγχους σε κάθε μορφής επιχείρηση που διαχειρίζεται τρόφιμα, την αδειοδότηση 

γαλακτοκομικών και τυροκομικών εγκαταστάσεων. 

Επιπλέον, είναι εντελώς ακατανόητο το γεγονός ότι η Κτηνιατρική Υπηρεσία της 

Λήμνου δεν έχει στελεχωθεί εδώ και μήνες, με αποτέλεσμα οι κτηνίατροι της Λέσβου 

και άλλων νησιών του Βορείου Αιγαίου να αναγκάζονται να μετακινούνται για να 

καλύπτουν τις ελλείψεις αυτές. Η κατάσταση αυτή έχει προκαλέσει ανησυχία στους 

τοπικούς κτηνοτρόφους. 

 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Ποια άμεσα μέτρα προτίθεται να λάβει η Κυβέρνηση για την ενίσχυση των 

κτηνιατρικών υπηρεσιών στη Λέσβο και στη Λήμνο, όπου υπάρχει παντελής 

έλλειψη κτηνιάτρων του Δημοσίου;  

2. Ποια είναι τα μακροπρόθεσμα σχέδια της Κυβέρνησης για την ενίσχυση των 

κτηνιατρικών υπηρεσιών σε νησιωτικές και απομακρυσμένες περιοχές, όπως η 

Λέσβος και η Λήμνος με την παροχή κινήτρων σε κτηνιάτρους; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Παναγιώτης Δουδωνής 
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